
Sudd en ZZ hund 
 

Anledningen till att jag är ZZ hund är husse och inte jag. Husse har AAT 

brist och som konsekvens av det svår KOL. I början gick vi långa 

promenader, men jag borde redan då ha blivit lite misstänksam. Så fort 

vi träffade på parksoffor ville husse att jag skulle jobba lite med min 

inaktivitetsträning. Med tiden insåg jag att det nog var husse som ville ha 

lite paus. Dessvärre blev promenaderna allt kortare och sedan några år 

är det bara matte som går ut med mig. 

Husse får jag sköta om inomhus. Det syns på honom när han har det 

jobbigt och då brukar jag hoppa upp bredvid honom och ge lite råd. 

Andas lugnt, du är en bra husse. Husse behöver stöd och det är jag bra 

på att ge. Jag kan också med bra säkerhet nosa mig till när det är 

problem. 

Om husse behöver hjälp med för hundar lite svårare saker, hämtar jag 

matte så att hon kan tala om vad jag ska göra. 

Ibland kan det bli lite enerverande att springa mellan husse och matte. 

Dom borde ju kunna tala med varandra direkt. Att vara ZZ hund är dock 

inget heltidsjobb. Jag sköter även den övergripande övervakningen av 

området och intrångsalarm. 

Som KOL sjuk behöver man ibland någon som bara finns där. En ZZ 

hund är inte fel. 
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